
 
 
 
 

 

ZAPISNIK 7. REDOVNE SKUPŠTINE  

HRVATSKOG MUZEJSKOG DRUŠTVA 

2. srpnja 2015. 

 

Skupština je se održana u četvrtak, 2. srpnja 2015. godine s početkom u  12:00 sati u Muzeju Mimara, 

Zagreb, Rooseveltov trg 5. 

Skupštini je prisustvovalo 25 članova Hrvatskog muzejskog društva čime nije ostvaren kvorum (1/5 redovitih 

članova HMD-a). 

Predsjednica je pozdravila sve prisutne članove i zahvalila se na dolasku. Napomenula je kako se zaključci 

nede usvajati zbog  nedovoljnog kvoruma. Također je izvjestila da de se Zapisnici s 5. i 6. i 7. Skupštine dati 

na usvajanje na 8. sjednici Skupštine. 

 

Za Skupštinu je predložen i prihvaden sljededi dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s 5. i 6. redovne Skupštine HMD‐a 
2. Izvješde Nadzornog odbora HMD‐a za 2014.g. 
3. Usvajanje programskog i financijskog izvješda za 2014.g. 
4. Prijedlog usklađivanja Statuta HMD‐a sa Zakonom o udrugama 
5. Informacija o programskoj i financijskoj realizaciji programa u 2015.g. 
6. Prijedlog programa rada za 2016.g. 
7. Informacija o novim članovima Društva 
8. Informacija o dodjeli nagrada HMD‐a 
9. Razno 

 

Za Dnevni red nije bilo dopuna, a Skupština je održana bez donošenja zaključaka zbog nedostatka kvoruma. 

 

AD 1. Usvajanje zapisnika s 5. i 6. redovne Skupštine HMD‐a 

Prema dostavljenim materijalima nije ni pitanja na zapisnike s 5. i 6. Skupštine. 

Vinko Ivid je vezano na zapisnike obavijestio prisutne o sastacima Radne skupine s predstavnicima 

Ministarstva kulture. 

Zaključak: Zapisnici de se dati na usvajanje na sljededoj Skupštini. 

 

AD 2. Izvješde Nadzornog odbora HMD‐a za 2014.g. 

Predsjednica Nadzornog odbora  muzejska savjetnica Ankica Babin podnjela je izvješde prisutnim 

članovima. Ljubica Gligorevid pohvalila je timski rad u vođenju organizacije Društva. 

 



 

AD 3. Usvajanje programskog i financijskog izvješda za 2014.g. 

Prema dostavljenim materijalima predsjednica je detaljno po točkama obrazložila programsko i financijsko 

izvješde o radu HMD-a za 2014. godinu. Nije bilo primjedbi i pitanja prisutnih članova.  

Zaključak: Izvješde de se dati na usvajanje na sljededoj Skupštini. 

 

AD 4. Prijedlog usklađivanja Statuta HMD‐a sa Zakonom o udrugama 

Prema dostavljenim materijalima predsjednica je kratko objasnila bitne promjene u Statutu osnovom novog 

zakona o udrugama. Nije bilo primjedbi i pitanja prisutnih članova.  

Zaključak: Prijedlog usklađivanja Statuta HMD-a   dat de na usvajanje na sljededoj Skupštini. 

 

AD 5.  Informacija o programskoj i financijskoj realizaciji programa u 2015.g. 

Predsjednica je izvjestila o realiziranim programima u 2015.g. te je prisutne obavijestila je da de se dodjela 

Nagrada HMD-a održati na jesen. 

 

       AD 6.  Prijedlog programa rada za 2016.g. 
Prema dostavljenim materijalima predsjednica je izvjestila o planu programa 2016. godinu. Marijan Bogatid 

upozorioje da u plan treba staviti i izdavanje Zbornika s 8. skupa muzejskih pedagoga. Ljubica Gligorevid 

predložila je digitalizaciju starih brojeva VMK-a, koji bi zatim mogli biti dostupni na mrežnim stranama 

Društva što bi u narednim godinama i financijski trebalo planirati. Snježana Pintarid predlaže da se dio 

programa, pogotovo  pedagoških poput Muzejskog portala aplicira za sufinanciranje na Ministarstvo 

znanosti i obrazovanja,  također predlaže da se pokuša uključiti u rad istog pri pripremama školskih 

kurikuluma. Mišljenja i iskustva u suradnji muzeja i škola izmjenili su Vinko Ivid, Vesna Leiner, Marijan 

Bogatid, Snježana Pintarid i Mirjana Margetid. 

 

       AD 7.  Informacija o novim članovima Društva 
Tajnica Društva izvjestila je prisutne članove o novim članovima i članovima koji su istupili iz Društava s 

konstatacijom da se broj članova od početka mandata povedao za 40 članova i da Društvo danas ima 405 

članova od kojih nažalost nisu svi aktivni te da de se sa početkom 2016. godine revidirati članska lista. 

Podsjetila je na članske obrazce koji se nalaze na web stranama Društva i koje članovi trebaju ispuniti. 

 

       AD 8.  Informacija o dodjeli nagrada HMD‐a 
Tajnica Društva izvjestila je prisutne članove o radu Povjerenstva za dodjelu Nagrada HMD-a i rezultatima 

Natječaja. Predsjednica je izvjestila o iznosima nagrada osnovom Odluke Izvršnog odbora i odobrenih 

sredstava Ministarstva kulture i Grada Zagreba.  

 

       AD 9.  Razno 
Nije bilo pitanja za diskusiju. 
 
 
Skupština je završila u 14:00.  

Zapisnik vodila: 

Slađana Latinovid 

 
 


